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Protokół Nr 9.2023 
z posiedzenia Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej 

w dniu 22 września 2023 r. godz. 14:00

W posiedzeniu Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej uczestniczyło 9 członków komisji 
na ogólną liczbę 9 według załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. Ponadto w posiedzeniu udział wzięły 
osoby zaproszone zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad.l. Otwarcie posiedzenia.
Niniejsze obrady rozpoczęto o godz. 14.00.
Posiedzenie otworzył pan Wojciech Majcher - Przewodniczący Komisji.
Na wstępie Przewodniczący Komisji powitał wszystkich członków komisji, jak również osoby 
zaproszone, po czym przeszedł do realizacji porządku obrad.
Podczas rozpoczęcia posiedzenia nieobecna pani Małgorzata Jalowska.

Ad.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia.
Pan Przewodniczący Komisji W. Majcher poinformował, iż protokół z ostatniego posiedzenia komisji 
stałych został wyłożony do wglądu przed posiedzeniem, w związku z powyższym zapytał, czy są uwagi 
do jego treści.
Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu bez odczytywania. 
Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.

W głosowaniu udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za"-8 głosów (Andrzej Gajek, Barbara Kasińska, Bożena Kornacka, Agnieszka Łuba-Mendyk, Wojciech 
Majcher, Adam Rozszczypała, Tomasz Świątek, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało 
się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Następnie pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad.
Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek posiedzenia.
Projekt porządku posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Zapoznanie się z informacją o stanie przygotowania szkół i placówek oświatowo-wychowawczych 

do nowego roku szkolnego 2023/2024.
5. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:

a) w sprawie przekazania wniosku w przedmiocie działalności Szpitala im. Św. Leona Sp. z o.o. 
z siedzibą w Opatowie według właściwości,

b) w sprawie przekazania skargi na działalność Zespołu Szkół w Ożarowie im. Marii Skłodowskiej- 
Curie według właściwości.

6. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2023 - 2026,
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b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2023 rok, 
c) w sprawie zasad udzielania dotacji celowej, trybu postępowania przy udzielaniu dotacji 

spółkom wodnym działającym na terenie powiatu opatowskiego i sposobu jej rozliczania,
d) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Powiat Opatowski nieruchomości 

położonej we Włostowie.
7. Sprawy organizacyjne.
8. Zamknięcie posiedzenia.

Następnie zapytał, kto jest za przyjęciem proponowanego porządku obrad.

W głosowaniu udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 8 głosów (Andrzej Gajek, Barbara Kasińska, Bożena Kornacka, Agnieszka Łuba-Mendyk, Wojciech 
Majcher, Adam Rozszczypała, Tomasz Świątek, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało 
się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Następnie pan Przewodniczący poinformowało przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.

Na salę obrad weszła pani Małgorzata Jalowska - Wicestarosta (godz. 14:03). Od tej pory posiedzenie 
toczyło się w obecności 9 - osobowego składu komisji.

Ad.4. Zapoznanie się z informacją o stanie przygotowania szkół i placówek oświatowo- 
wychowawczych do nowego roku szkolnego 2023/2024.
Pan Przewodniczący udzielił głosu panu Markowi Gołasie - kierownikowi Wydziału Oświaty, Kultury, 
Sportu i Turystyki, który poinformował, że dyrektorzy jednostek oświatowych przedłożyli informacje 
nt. stanie przygotowania szkół i placówek oświatowo-wychowawczych do nowego roku szkolnego 
2023/2024, które zostały przekazane wszystkim członkom komisji. Pan kierownik nadmienił, iż odbyło 
się spotkanie członków zarządu powiatu z dyrektorami, ogromny wzrost odnotowano w Zespole Szkół 
w Ożarowie, a także w Zespole szkół Nr 1 w Opatowie. Pan kierownik podkreślił, że szkoły cieszą się 
dobrą opinią, posiadają świetną kadrę i programy szkoleniowe.

Głos zabrał również pan radny Tomasz Świątek, który dodał, że w Zespole Szkół Nr 1 w Opatowie dużym 
zainteresowaniem cieszy się Liceum Służb Mundurowych, w którym uczy się młodzież również spoza 
naszego powiatu.

Przedmiotowe informacje stanowią kolejno załączniki od nr 5 do nr 11 do niniejszego protokołu.

Wobec braku dalszych głosów pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu 
posiedzenia.

Ad. 5. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) w sprawie przekazania wniosku w przedmiocie działalności Szpitala im. Św. Leona Sp. z o.o. 

z siedzibą w Opatowie według właściwości.
Pan Przewodniczący udzielił głosu pani mecenas Annie Piątkowskiej, która powiedziała, że ww. 
sprawa była poruszana podczas ostatniej sesji Rady Powiatu. Dodała, że Komisja Skarg, 
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wniosków i petycji postanowiła przekazać według właściwości wniosek w przedmiocie 
działalności Szpitala im. Św. Leona Sp. z o.o. z siedzibą w Opatowie.

Podczas realizacji niniejszego punktu salę obrad opuściła pani radna Agnieszka Luba - Mendyk 
(godz. 14:15) oraz pan radny Kazimierz Żółtek (godz. 14:15).

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania.

Wobec ich braku pan Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt 
uchwały w sprawie przekazania wniosku w przedmiocie działalności Szpitala im. Św. Leona Sp. 
z o.o. z siedzibą w Opatowie według właściwości, który stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 
protokołu.

W głosowaniu udział wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 7 głosów (Aneta Bławat, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Wacław 
Rodek, Adam Rozszczypała, Tomasz Staniek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 
głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.

b) w sprawie przekazania skargi na działalność Zespołu Szkół w Ożarowie im. Marii 
Skłodowskiej-Curie według właściwości.
Pan Przewodniczący udzielił ponownie głosu pani mecenas Annie Piątkowskiej, która 
powiedziała, że Komisja skarg, wniosków i petycji uznała, iż nie posiada kompetencji, aby 
podejmować decyzję w powyższej kwestii i dlatego też został wypracowany projekt uchwały 
w sprawie przekazania skargi na działalność Zespołu Szkół w Ożarowie im. Marii Skłodowskiej- 
Curie według właściwości.

Pan Przewodniczący komisji zapytał, czy są pytania.

Wobec ich braku poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały.

Podczas realizacji niniejszego punktu na salę obrad powrócił pa radny Kazimierz Żółtek (godz. 
14:17). Od tej pory obrady toczyły się w 8- osobowym składzie komisji.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt 
uchwały w sprawie przekazania wniosku w przedmiocie działalności Szpitala im. Św. Leona Sp. 
z o.o. z siedzibą w Opatowie według właściwości, który stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 
protokołu.

W głosowaniu udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 7 głosów (Aneta Bławat, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Wacław 
Rodek, Adam Rozszczypała, Tomasz Staniek, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, 
„wstrzymało się"-0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.
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Kontynuując pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 6. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2023 - 2026.
Pan Przewodniczący udzielił głosu pani Zofii Rusak - Skarbnikowi Powiatu, która szczegółowo 
omówiła zmiany w WPF na lata 2023 - 2026.
Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania do przedmiotowego projektu uchwały.

O głos poprosiła pani radna Barbara Kasińska, która zapytał o co zostały uzupełnione projekty 
uchwały dot. zmian w WPF oraz zmian w budżecie.

Pani Skarbnik poinformowała, że oby dwa projekty zostały uzupełnione o środki na nabycie 
nieruchomości we Włostowie.

Wobec braku dalszych pytań pan Przewodniczący poinformował o przejściu do omawiania 
kolejnego projektu uchwały rady powiatu.

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2023 rok.
Pan Przewodniczący komisji powiedział, że zmiany w budżecie są tożsame, co w projekcie 
uchwały dot. zmian w wieloletniej prognozie finansowej. Następnie zapytał, czy są pytania do 
przedłożonego projektu uchwały.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.

Wobec braku pytań pan Przewodniczący poinformował o przejściu do omawiania kolejnego 
projektu uchwały rady powiatu.

c) w sprawie zasad udzielania dotacji celowej, trybu postępowania przy udzielaniu dotacji 
spółkom wodnym działającym na terenie powiatu opatowskiego i sposobu jej rozliczania.
Pan Przewodniczący udzielił głosu pani Justynie Rajca - kierownikowi Wydziału Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska, która omówiła powyższy projekt uchwały wskazując, iż zgodnie 
z przepisami ustawy Prawo wodne, spółki wodne mogą korzystać z pomocy finansowej 
z budżetów jednostek samorządu terytorialnego na bieżące utrzymanie wód i urządzeń 
wodnych oraz na finansowanie lub dofinansowanie inwestycji. Ustawodawca wymaga od 
tychże organów uprzedniego wprowadzenia zasad udzielania dotacji celowej, trybu 
postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania, co określają organy 
stanowiące jednostek samorządu terytorialnego w drodze uchwały. Pani kierownik dodała, że 
udzielenie dotacji następuje na podstawie umowy zawartej przez jednostkę samorządu 
terytorialnego ze spółką wodną. Mając na względzie ww. przepisy oraz przepisy ustawy 
o postępowaniu w sprawach dotyczących pomocy publicznej, projekt uchwały został zgłoszony 
Prezesowi Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów oraz Ministrowi Rolnictwa i Rozwoju 
Wsi, którzy w korespondencji zwrotnej poinformowali, iż do projektu uchwały nie zgłaszają 
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zastrzeżeń. Nadmieniła również, że do projektu uchwały zostały dołączone stosowne druki 
w postaci załączników.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.

Pan Przewodniczący komisji zapytał, czy są pytania do przedłożonego projektu uchwały.

Wobec braku pytań pan Przewodniczący poinformował o przejściu do omawiania kolejnego 
projektu uchwały rady powiatu.

d) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Powiat Opatowski nieruchomości 
położonej we Włostowie.
Pan Przewodniczący udzielił głosu pani mecenas Annie Piątkowskiej, która poinformowała, że 
Starosta Opatowski w związku z prowadzonymi negocjacjami ze strony Skarbu Państwa uzyskał 
propozycję zakupu przez Powiat Opatowski zabytkowego zespołu parkowo pałacowego we 
Włostowie. Nieruchomość (o pow. 7,3700 ha) jest zabytkiem, na który znajdują się ruiny 
dawnego pałacu oraz zabytkowy park. Nieruchomość gruntowa zabudowana zespołem 
pałacowo - parkowym, położona we Włostowie, gm. Lipnik. Dodała, iż zgodnie z operatem 
szacunkowym cena nieruchomości wynosić będzie 684 670,00 zł. Środki na nabycie zostały 
zabezpieczone w budżecie powiatu. Pani mecenas wskazała również, że ww. nieruchomość 
wymagać będzie rewitalizacji i odrestaurowania zabytkowego pałacu, na co Powiat będzie się 
starał pozyskać środki zewnętrzne.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.

Pan Przewodniczący komisji zapytał, czy są pytania do przedłożonego projektu uchwały.

Wobec braku pytań pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.7. Sprawy organizacyjne.
Pan Przewodniczący komisji zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w realizowanym punkcie. 
Wobec braku zgłoszeń pan Przewodniczący przeszedł do realizacji ostatniego punktu posiedzenia.

Ad.8. Zamknięcie posiedzenia.
Pan Przewodniczący podziękował zebranym osobom za przybycie i zamknął posiedzenie Komisji 
oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej.
Na tym posiedzenie zakończono (godz. 14:35).

Przewodniczący
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